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ZÁPISNICA 

z 12. riadneho zasadnutia AS TU 

28. mája 2020 o 13.00 h 

Aula Pazmaneum (Univerzitné námestie 1, Trnava) 
 

Prítomní: Mgr. Martin Brestovanský, PhD., Mgr. Tomáš Godiš, PhD., doc. PhDr. Juraj Hladký, 

PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., PhDr. Andrej Závodný, PhD., Mgr. Romana Podmaníková, doc. 

PhDr. Ondrej Botek, PhD., F.R.S.A., doc. PhDr. Andrea Botíková, PhD. MPH, doc. PhDr. Mgr. Patrícia 

Dobríková, PhD. et PhD., PhDr. Kristína Grendová, PhD. MPH, Mgr. Michaela Hromková, PhD., Mgr. 

Patrik Sivčo, Mgr. Veronika Trojčáková, PhD., JUDr. Jakub Neumann, prof. ThDr. Ladislav Csontos 

SJ, PhD., ThLic. Marek Heczei, PhD., Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica, PhD., 

prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., Mgr. Katarína Karabová, PhD., doc. PhDr. Peter Rusnák, PhD., PhDr. 

Henrieta Žažová, PhD., Ing. Soňa Domesová 

Ospravedlnení: Mgr. et Mgr. Jana Blusková, Vanesa Chebenová, Peter Gába, doc. JUDr. Mgr. 

Martina Gajdošová, PhD., doc. JUDr. Monika Jurčová, PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, PhD., 

doc. JUDr. Peter Varga, PhD., JUDr. Milan Hlušák, Mgr. Martin Šarkan, PhD., Katarína Kalamenová, 

Mgr. Katarína Koleničová, Bc. Simona Bagalová, PhDr. Pavol Krištof, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD., 

Dominika Monika Koritková, Patrícia Šuhajdová 

Hostia: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor TU, JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., prorektorka 

TU, doc. PhDr. Marek Majdan, MSc. PhD., prorektor TU, prof. ThLic. Miloš Lichner, SJ, 

D.Th., prorektor TU, doc. Dr. phil. Erik Hrnčiarik, dekan FF TU, PhD. prof. MUDr. Jaroslav 

Slaný, CSc., dekan FZaSP TU, PhD. doc. Ing. Viera Peterková, PhD., dekanka PdF TU, Ing. 

Daniela Naništová, kvestorka TU 

 

Program: 

1. Otvorenie. Kooptácia zvoleného člena AS TU. 

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2019. 

4. Voľba člena predsedníctva AS TU za TF TU. 

5. Voľba zástupcu TF TU za člena Komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity. 

6. Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2019. 

7. Návrh rozpočtu TU na rok 2020. 

8. Rozličné. 

 

 

Bod 1 – Otvorenie 

 

Dvanáste riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „AS TU“) otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS TU“). 

Privítala rektora TU a prítomných hostí. 

Následne kooptovala novú členku AS TU, ktorá bola zvolená v nedávnych doplňujúcich 

voľbách, a to Mgr. Veroniku Trojčákovú, PhD. za zamestnaneckú časť AS TU za PF TU. 

Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 

pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 12R-1/28052020 

AS TU ustanovuje za predsedu volebnej komisie 12. riadneho zasadnutia AS TU doc. RNDr. 

Dušana Holého, CSc. a za členov volebnej komisie, ktorí budú zároveň pôsobiť ako skrutátori 

12. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť ThLic. Mareka Heczeia, PhD. a za 

študentskú časť JUDr. Jakuba Neumanna. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

za: 20 
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proti: 0 

zdržal sa: 1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 12R-2/28052020 

AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 12. riadneho zasadnutia AS TU doc. PhDr. 

Ondreja Boteka, PhD., F.R.S.A. a za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť Mgr. 

Veroniku Trojčákovú, PhD. a za študentskú časť Mgr. Romanu Podmaníkovú. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

za: 20 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 12R-3/28052020 

AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 12. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú 

časť doc. PhDr. Petra Rusnáka, PhD. a za študentskú časť Mgr. Patrika Sivča. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

za: 21 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu 12. riadneho zasadnutia AS TU. 

Predsedníčka navrhla a zdôvodnila prehodiť bod 4 a 5 v návrhu programu, s čím 

členovia AS TU súhlasili a prijali uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 12R-4/28052020 

AS TU schvaľuje program 12. riadneho zasadnutia v upravenom znení: 

1. Otvorenie. Kooptácia zvoleného člena AS TU. 

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2019. 

4. Voľba zástupcu TF TU za člena Komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity. 

5. Voľba člena predsedníctva AS TU za TF TU. 

6. Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2019. 

7. Návrh rozpočtu TU na rok 2020. 

8. Rozličné. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

za: 21 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 

potrebné kontrolovať. 
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Bod 3 – Správa o činnosti AS TU za rok 2019. 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách podáva AS TU akademickej obci správu o svojej činnosti, ktorú zverejňuje 

na webovom sídle univerzity najmenej na štyri roky. Návrh správy o činnosti bol členom AS 

TU zaslaný elektronicky a predsedníčka AS TU konštatovala, že jej nebol doručený žiadny 

písomný pozmeňujúci návrh. Keďže ani na zasadnutí nikto nemal námietky voči materiálu, AS 

TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 12R-5/28052020 

AS TU schvaľuje Správu o činnosti AS TU za rok 2019 v predloženom znení a ukladá 

tajomníčke AS TU zverejniť ju na webovom sídle univerzity. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

za: 21 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 4 – Voľba zástupcu TF TU za člena Komisie AS TU pre ekonomické záležitosti 

univerzity. 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že v súčasnosti sú členmi komisie zástupcovia 

jednotlivých fakúlt a pracoviska RTU. Vzhľadom na to, že prof. Dolinskému z TF TU, ktorý 

pôsobil ako člen Komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity, skončilo členstvo v AS 

TU jeho vymenovaním za dekana TF TU, je potrebné zvoliť iného zástupcu TF TU v tejto 

komisii. Predsedníčka AS TU vyzvala na predloženie návrhov. 

ThLic. Marek Heczei, PhD. navrhol Mgr. et Mgr. Lukáša Jeníka, PhD. ktorý s kandidatúrou 

súhlasil. 

Keďže žiadne ďalšie návrhy predložené neboli, predsedníčka AS TU dala hlasovať a AS 

TU prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 12R-6/28052020 

AS TU schvaľuje za člena Komisie AS TU pre ekonomické záležitosti univerzity… Mgr. et. Mgr. 

Lukáša Jeníka, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 21 

Za: 21 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 5 – Voľba člena predsedníctva AS TU za TF TU. 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že na základe § 5 ods. 1 Rokovacieho poriadku AS TU 

sú členmi predsedníctva AS TU predseda, podpredsedovia, jeden zástupca zamestnaneckej 

časti každej fakulty a jeden zástupca pracoviska univerzity. Podotkla, že v súčasnosti je 

potrebné dovoliť člena predsedníctva za zamestnaneckú časť TF TU vzhľadom na to, že prof. 

Dolinskému z TF TU, ktorý pôsobil ako člen predsedníctva AS TU skončilo členstvo v AS TU 
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jeho vymenovaním za dekana TF TU. ThLic. Marek Heczei, PhD. navrhol Mgr. et Mgr. Lukáša 

Jeníka, PhD., ten s návrhom súhlasil. Keďže ďalšie návrhy predložené neboli, AS TU prešiel 

k tajnej voľbe a prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 12R-7/28052020 

AS TU schvaľuje za člena predsedníctva za zamestnaneckú časť TF TU Mgr. et. Mgr. Lukáša 

Jeníka, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet vydaných hlasovacích lístkov: 22 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 22 

Počet platných hlasovacích lístkov: 22 

Počet hlasovacích lístkov ZA: 

 Mgr. et. Mgr. Lukáš Jeník, PhD.: 21 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 6 – Návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2019. 

 

Predsedníčka AS TU ozrejmila, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. k) zákona o vysokých 

školách schvaľuje AS TU výročnú správu o hospodárení predloženú rektorom. Požiadala 

rektora TU ako predkladateľa materiálu, aby ho zdôvodnil. 

Rektor informoval, že spracovateľom uvedenej správy je kvestorka univerzity, Ing. 

Daniela Naništová, preto ju vyzval k priblíženiu jej štruktúry a obsahu. 

Kvestorka TU podrobne informovala o zdrojoch financovania, štruktúre finančných 

prostriedkov k 31. 12. 2019, výnosov za rok 2019, prevádzkových dotácií za rok 2019, 

podrobnejšie o štruktúre výnosov zo školného, ďalej o čerpaní nákladových položiek – hlavne 

mzdových nákladov za rok 2019, ktoré tvorili 70 % celkových nákladov v roku 2019, odpisov 

a ostatných nákladov za rok 2019. Informovala o vývoji priemernej mesačnej mzdy 

zamestnancov TU v roku 2019, počte zamestnancov TU a stave majetku TU k 31. 12. 2019. Na 

záver podala informáciu o hospodárskom výsledku TU za rok 2019 podľa jednotlivých súčastí. 

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu, pričom podotkla, že jej písomne neboli 

doručené žiadne pripomienky. Keďže sa do diskusie nikto nezapojil, diskusiu uzavrela a dala 

hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 12R-8/28052020 

AS TU schvaľuje návrh Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 

2019 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 22 

za: 22 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 7 – Návrh rozpočtu TU na rok 2020. 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že podľa § 9 ods. 1 písm. f) zákona o vysokých 

školách schvaľuje AS TU na návrh rektora rozpočet univerzity. Predložený návrh rozpočtu bol 

všetkým členom elektronicky doručený a mohli sa s ním oboznámiť. Podotkla, že jej neboli 

písomne doručené žiadne pripomienky k predloženému návrhu. Vyzvala rektora TU ako 
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predkladateľa, aby priblížil návrh rozpočtu. Rektor univerzity sa vyjadril k predloženému 

rozpočtu a vyzval kvestorku, aby podrobnejšie predstavila návrh rozpočtu TU na rok 2019. 

Kvestorka prezentovala prerozdelenie finančných prostriedkov na mzdy a program 

VEDA zo strany MŠ v priebehu rokov 2017 – 2020, percentuálny podiel súčastí TU na výkone 

v rámci TU, finančný prínos súčastí TU za rok 2019 a zhodnotila výkon TU – program VEDA 

za rok 2020 v porovnaní s rokom 2019 podľa jednotlivých súčastí. 

Následne kvestorka vysvetlila model prerozdelenia dotačných prostriedkov TU na rok 

2020, jeho atribúty ako systematickosť, spravodlivosť, motivácia, solidárnosť, zodpovednosť. 

Ďalej vysvetlila určenie limitovanej mzdovej potreby 2020, výšku prispievania – solidarizácie, 

motivačný fond – kritériá rozdeľovania, zdôvodnila plánovanú mzdovú potrebu RTU 2020, 

realizované racionalizačné opatrenia RTU 2020. Na záver svojho vystúpenia prezentovala 

rozpočet Fondov TU a tovarov a služieb. 

 

Predsedníčka AS informovala o zasadnutí komisie AS TU pre ekonomické záležitosti, 

ktoré sa konalo dňa 21. 5. 2020 za účasti rektora a kvestorky TU. O samotnom priebehu 

zasadnutia informoval jej predseda doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., ktorý ocenil transparentnosť 

predloženého návrhu rozpočtu. 

 

Predsedníčka senátu oboznámila členov AS TU o požiadavke dekana FF TU, aby mohol 

vystúpiť so svojím príspevkom na zasadnutí. V tejto súvislosti predsedníčka predložila návrh 

uznesenia, o ktorom AS TU hlasovalo: 

 

Uznesenie AS TU 12R-9/28052020 

AS TU súhlasí s vystúpením dekana FF TU doc. Dr. phil. Erika Hrnčiarika, na zasadnutí AS 

TU v trvaní 2 min. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 22 

za: 19 

proti: 0 

zdržal sa: 3 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou. 

 

Dekan FF TU doc. Hrnčiarik vo svojom vystúpení namietal, že podľa predloženého 

návrhu rozpočtu po tom ako prispeje FF TU na pokrytie mzdovej potreby RTU a TF, jej 

neostane dostatok financií na pokrytie reálne vypočítanej mzdovej potreby fakulty na rok 2020. 

Na základe zákona o VŠ, musí fakulta predlžiť vyrovnaný rozpočet. 

Z toho vyplýva, že si musí FF nájsť vlastné zdroje na dofinancovanie mzdovej potreby. Keďže 

nepredpokladá, že príjem z mimodotačných zdrojov dosiahne túto sumu, má len dve možnosti: 

a) siahnuť do svojich rezerv. To ale znamená, že tým FF TU dosiahne aj v tomto roku záporný 

hospodársky výsledok 

b) ukončiť pracovný pomer s niektorými zamestnancami fakulty. Pri súčasnom personálnom 

zložení, k tomuto nedôjde bez rušenia akreditovaných študijných odborov. 

K obidvom krokom potrebuje dekan FF povolenie od vedenia univerzity, preto položil 

prítomnému vedeniu TU otázku, ktoré z týchto dvoch možností má vedenie FF realizovať? 

Ktoré z nich bude mať podporu vedenia univerzity? 

 

K položenej otázke sa jednotlivo vyjadrili rektor a kvestorka, pričom poukázali na 

kombináciu oboch možností. 

 

Do diskusie sa zapojila predsedníčka Karabová s otázkou, prečo bola FF TU 

v červených číslach, čo sa týka pokrytia mzdovej potreby fakulty, keď dotácia na mzdy bola 

nad 100 % mzdovej potreby roka a či je do zdrojov financovania započítaná aj valorizácia 
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10 %. Kvestorka vysvetlila, že v návrhu rozdelenia dotácie sa pri určení limitovanej mzdovej 

potreby na rok 2020 vychádza z priemeru  % podielu pokrytia mzdovej skutočnosti roka 2019 

z dotácie 2020 a ten bol 107,34 %. Preto bola limitovaná mzdová potreba FF určená vo výške 

mzdovej skutočnosti FF za rok 2019. Do zdrojov financovania miezd bola započítaná aj 

valorizácia na rok 2020. Ďalej sa spýtala predsedníčka AS kvestorky, či sú zachované pri tvorbe 

rozpočtu Pravidlá hospodárenia z roku 2012. Kvestorka odpovedala, že Pravidlá hospodárenia 

sa dodržiavajú do určitej miery, nie absolútne, nakoľko zásady prerozdeľovania, ktoré obsahujú 

nie sú aktuálne najmä v nadväznosti na zmeny v metodike rozpisu dotácií VVŠ, ako aj finančnú 

situáciu univerzity, ktorú aktuálne pravidlá hospodárenia nezachytávajú. 

 

Uznesenie AS TU 12R-10/28052020 

AS TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2020 v predloženom 

znení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 22 

za: 21 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 8 – Rozličné 

 

Rektor TU poďakoval členom AS TU za schválenie predloženého návrhu rozpočtu. 

Ďalej predostrel, že Akreditačná agentúra doposiaľ nezverejnila štandardy pre akreditáciu 

študijných programov, informoval o plánovaných mimoriadnych stretnutiach GR TU vo veci 

úpravy vnútorného systému kvality a s tým súvisiacich legislatívnych zmien rôznych noriem 

na úrovni univerzity. 

 

Predsedníčka AS TU na záver informovala o konci funkčného obdobia AS TU 

v novembri 2020. 

 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS TU 

diskusiu uzavrela a s poďakovaním za účasť na 12. riadnom zasadnutí AS TU zasadnutie 

ukončila. 

 

V Trnave, 28. mája 2020 
 

 

Schválil: Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU 

 
 

Overili: doc. PhDr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU 

 
 

 Mgr. Patrik Sivčo , člen AS TU 

 
 

Spracovala: Ing. Soňa Domesová, tajomníčka AS TU 

 


